
Inspreektekst …… in de commissie M&M van 28 oktober 2020 

Ik ben …….. en ik spreek namens het Comité ‘de bus komt zo…’. We zijn een groepje bewoners van 

het Soesterkwartier in Amersfoort. 

Wij maken ons al een poosje druk over de bus door onze wijk en wij denken dat dit anders moet. Wij 

hebben een brief gestuurd met een voorstel om op korte termijn te komen tot een experiment met 

een kleine bus door de wijk. Niet een bus die ook nog een rondtoer maakt door industrieterrein de 

Isselt en langs de school die daar intussen leeg staat maar een kleine bus die rondrijdt in de wijk. Dat 

hebben we eerder besproken maar daar kwam Corona tussen. 

Nu denken wij dat het verstandig zou zijn om, voordat een nieuwe concessie in werking treedt met 

continueren van het rijden van grote lege bussen door de wijk, via een experiment te kijken of het 

busvervoer in het Soesterkwartier beter vorm kan worden gegeven door een kleine bus die alle 

dagen van de week door de wijk rijdt en bij het station aanhaakt op andere bussen zodat de bus ook 

beter gebruikt wordt. Dat staat in de brief. 

Het dringende verzoek is of we opnieuw een afspraak kunnen maken waarbij de Staten, de 

vervoerder en de gemeente worden betrokken. De gemeente heeft zich al uitgesproken voor dit plan 

maar intussen lijkt het alsof de huidige buslijnen worden gecontinueerd. Dat lijkt me echt 

contraproductief. 

 


